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سیمین رضایی:

نشان دادیم در سطح دیگر کشورها هستیم
سیمین رضایی میگوید با انتخاب شدن برای قضاوت در المپیک نشان داده که داوران ایرانی میتوانند هم سطح با دیگر داوران مطرح جهان در

رویدادهای بزرگ بینالمللی حاضر شوند.

به گزارش سایت خبری پرسون، سیمین رضایی به حضور در المپیک توکیو به عنوان اولین داور زن ایرانی اشاره و بیان کرد: یکی از اهدافم کسب سهمیه
المپیک بود و بر این اساس فعالیتهای بینالمللی خود را ادامه دادم. مدرک بلوبج تنیس روی میز دارم که لازمه قضاوت در المپیک است و نیاز داشتم
تا در فعالیتهای بینالمللی بیشتری شرکت کنم تا نظر مثبت مسئولان کمیته داوران و سرداوران فدراسیون جهانی را جلب و یکی از هشت سهمیه

المپیک قاره آسیا را دریافت کنم.

او افزود: با توجه به قضاوتهای خوبی که سالهای اخیر در مسابقات قهرمانی جهان، قهرمانی آسیا، بازیهای آسیایی جاکارتا و تورهای بینالمللی
سطح یک داشتم، کسب سهمیه برایم نزدیکتر شد تا اینکه در تیر ماه ۱۳۹۸ سهمیه المپیک توکیو را کسب کردم. متاسفانه به دلیل شیوع کرونا این

مسابقه به تعویق افتاد اما به زودی برگزار میشود.

رضایی با بیان اینکه تا به حال داور زن ایرانی در المپیک نداشتهایم، ادامه داد: خیلی خوشحالم که به این هدف رسیدم و میتوانم به جهانیان نشان
بدهم که داوران ایرانی چیزی از داوران دیگر کم ندارند. داوران بسیار خوبی در دنیا فعالیت میکنند و انتخاب من از بین آنها نشان میدهد که ما هم
استحاق داریم و میتوانیم هم سطح با آنها جلو برویم. امیدوارم در طول بازیها هم قضاوتهای خوبی داشته باشم و به مراحل بالاتر راه پیدا کنم. از
طرف دیگر به همکارانم نشان دادم که میتوانند این راه را دنبال کنند. هرچند سختیهایی داریم و برای اعزام به مسابقات باید هزینههایی انجام بدهیم

که در شرایط فعلی سخت است اما شدنی است. امیدوارم در آینده هم داوران خوبی در المپیک داشته باشیم.

این داور بینالمللی ایران در ادامه گفت: با توجه به سابقه حضورم در مسابقات بینالمللی، هر زمان همکارانم سوالی داشتهاند با روی باز پاسخ دادهام و
اکنون هم با حضور در المپیک میتوانم تجربیاتم را به آنها منتقل کنم. علاوه بر این علاقه مندی آنها را بیشتر کنم تا بدانند امکان ادامه این راه را دارند.
همیشه راه برای کسانی که علاقه و هدفی دارند و تلاش میکنند به آن برسند، باز است. خوشحال میشوم اگر در سالهای آتی نمایندههای بیشتری در

بازیهای مختلف داشته باشیم.

او در مورد وضعیت داوران تنیس روی میز ایران گفت: داوران بسیار خوبی در کشور داریم. در سالهای اخیر هم با حمایتهای مسئولان فدراسیون به
دورههای آموزشی داوری و اعزام آنها به مسابقات بینالمللی توجه بیشتری شده است که به دیده شدن بیشتر داوران ما کمک میکند. همچنین باعث

میشود تعداد افراد علاقه مند بیشتری وارد این رشته شوند.

رضایی در پایان از حمایتهای فدراسیون تنیس روی میز و کمیته ملی المپیک تشکر کرد.


